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Szanowny Panie,  
 
dziękuję za życzenia i przesłanie pytania dotyczącego parkingu przy ul. Podgórnej. Oczywiście 
zarówno ja jak i kandydaci oraz członkowie mojego komitetu jesteśmy za utwardzeniem 
nawierzchni tego ważnego parkingu. W naszym programie duży nacisk kładziemy na przyspieszenie 
prac przy utwardzeniu ulic, budowie chodników i ścieżek rowerowych oraz uporządkowaniu 
przestrzeni publicznej w mieście. Parking położony w sąsiedztwie dwóch ważnych obiektów 
szkolnych powinien być odpowiednio przygotowany do ruchu dużej ilości pojazdów. Jeśli 
zdobędziemy wpływ na decyzje w mieście, będzie to jeden z naszych priorytetów.  
 
Pozdrawiam,  
Krzysztof J. Kamiński / KWW KJK "Odświeżmy Puszczykowo" 
 
 
 
 


